



Baby

LAIT NETTOYANT
HYDRATANT

SANS RINÇAGE
VISAGE, MAINS & SIÈGE

MOISTURIZING
CLEANSING MILK

NO RINSING
FACE, HANDS & DIAPER AREA

TOUS TYPES DE PEAUX
FOR ALL SKIN TYPES



VistaFarma®

(FR) Le Lait Nettoyant Hydratant VistaFarma nettoie délicatement la peau de bébé. Sa formule enrichie en huile de tournesol, en jus d'aloë vera et en glycérine laisse la peau de bébé propre et douce. **CONSEILS D'UTILISATION :** Appliquez sur la peau de bébé à l'aide d'un coton. Nettoyez soigneusement. Inutile de rincer. **PRÉCAUTIONS D'EMPLOI :** Usage externe uniquement. Ne pas utiliser sur une peau lésée. Éviter tout contact avec les yeux. En cas de contact avec les yeux, rincer avec précaution à l'eau claire. Tenir hors de portée des enfants. Conserver dans un endroit frais et sec. Éviter toute exposition directe au soleil.

(EN) VistaFarma Moisturizing Cleansing Milk gently cleanses baby's skin. Its formula enriched with sunflower oil, aloe vera juice and glycerin leaves baby's skin cleaned and soft. **INSTRUCTIONS FOR USE:** Apply to baby's skin using a cotton pad. Clean thoroughly. No rinsing needed. **PRECAUTIONS FOR USE:** For external use only. Do not use on damaged skin. Do not get in eyes. If in eyes, rinse cautiously with clean water. Keep out of reach of children. Store in a cool, dry place. Keep away from direct sunlight.

(KH) VistaFarma ទឹកសម្អាតសង្ឃឹម សំអាតស្បែកទាមទាយផ្អែមៗ។ ប្រមូលសំរាប់ប្រើនៅដោយប្រុង ប្រយ័ត្ន ទឹក aloe vera និង glycerin ធ្វើឱ្យស្បែកទាមទាយស្អាត និងទន់ភ្លែត។ ការប្រើប្រាស់ត្រូវតែប្រុងប្រយ័ត្ន ព្រោះវាមានសម្រាប់ប្រើលើស្បែកស្អាត ឱ្យបានល្អិតល្អន់ចាំបាច់ លាងជម្រះទៅ ការប្រុងប្រយ័ត្នសម្រាប់ការប្រើប្រាស់។ ការប្រើប្រាស់ខាងក្រៅតែប៉ុណ្ណោះ។ កុំប្រើលើស្បែកដែលខូច។ ជៀសវាងការប៉ះភ្នែក។ ក្នុងករណីប៉ះភ្នែក សូមលាងជម្រះដោយប្រុងប្រយ័ត្នដោយទឹកស្អាត។ រក្សាឱ្យឆ្ងាយពីភ្លើងកំដៅ ទុកឱ្យឆ្ងាយពីគ្រឿងកំដៅ។ ជៀសវាងការប៉ះពាល់នឹងពន្លឺព្រះអាទិត្យដោយផ្ទាល់។

INGRÉDIENTS - INGREDIENTS - សារធាតុផ្សំ
AOLIA, HFI IANTHUS ANNUUS SEED OIL*, FI AFIS GUINEENSIS OIL*, ALOE BARBADENSIS LEAF JUICE*, COCO-CAPRYLATE/CAPRATE, GLYCERYL STEARATE, GLYCERIN, SORBITAN CAPRYLATE, XANTHAN GUM, TOCOPHEROL, CETEARYL ALCOHOL, SODIUM STEAROYL GLUTAMATE, BENZYL ALCOHOL, CITRIC ACID, SODIUM BENZOATE, POTASSIUM SORBATE, PARFUM / FRAGRANCE, CITRUS AURANTIUM PEEL OIL, LIMONENE, BENZALDEHYDE, LINALOOL, PINENE, CITRAL.

*Ingrédients issus de l'Agriculture Biologique. 99% du total est d'origine naturelle. 20% du total des ingrédients sont issus de l'Agriculture Biologique. COSMOS ORGANIC certifié par Ecocert Greenlife selon le référentiel COSMOS disponible sur http://COSMOS.ecocert.com	*Ingredients from Organic Farming. 99% natural origin of total. 20% of the total ingredients are from Organic Farming. COSMOS ORGANIC certified by Ecocert Greenlife according to the COSMOS standard available at http://COSMOS.ecocert.com	*សារធាតុផ្សំពីកសិកម្មសរុប 99% ខ្លះមួយចំនួន 20% សារធាតុផ្សំសរុបពីកសិកម្មសរុប COSMOS ORGANIC បញ្ជាក់ដោយ Ecocert Greenlife យោងតាមស្តង់ដារ COSMOS ដែលមាននៅ http://COSMOS.ecocert.com
--	---	--

Pour plus d'informations, rendez-vous sur :
For more information, please visit:
សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលទៅកាន់ :
www.vistafarma.fr

Distributeur exclusif - Exclusive distributor - អ្នកតែមួយគ្នាចម្បង
ByVista : 108 1er Avenue du Maréchal Foch
78100 Saint-Germain-en-Laye
France - www.byvista.com
Fabriqué en UE - Made in EU - ផលិតនៅសហគមន៍អឺរ៉ុប

3 701684 600841

400ml e

▼ LOT N° | BEST BEFORE END OF :

BYVISTA	COPYRIGHT © ALL RIGHTS RESERVED. NO COPY OR MODIFICATION IS ALLOWED.	FILE FOR FINAL APPROVAL BEFORE PRODUCTION ! AFTER YOUR VALIDATION , THE DESIGN WILL BE READY FOR PRODUCTION AND NO FURTHER MODIFICATIONS WILL BE POSSIBLE.
BRAND NAME	VISTAFARMA	SIGNATURE FOR APPROVAL :
PRODUCT NAME	MOISTURIZING CLEANSING MILK 400ml	
EAN	3701684600841	
BYVISTA CODE	P2052AFR-EN-KH	